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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:609 Utvecklingsmöjligheterna för sjöfarten

I februari 2016 gav regeringen i uppdrag till Sjöfartsverket att analysera 
utvecklingsmöjligheterna för inlands- och kustsjöfart. Utredningen, som 
presenterades i slutet av förra året, rekommenderar bland annat en 
konsekvensanalys av Sjöfartsverkets nya avgiftsmodell och dess effekter på 
sjöfartens utveckling. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Avser statsrådet att följa Sjöfartsverkets rekommendation?  

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal

Från Riksdagsförvaltningen
2017-01-09
Besvaras senast
2017-01-18 kl. 12.00


